
مدیر روابط عمومی فدراسیون فوتبال 
کشور  فوتبال  مسائل  آخرین  مورد  در 

توضیحاتی ارائه کرد.
به گــزارش خبرآنلایــن؛ امیرمهدی علوی 
درباره آخرین تصمیمات کارگروه نظارت بر 
قراردادهای فدراســیون فوتبال و ممنوعیت 
عقد قرارداد بیش از یکسال با بازیکنان بالای 
30 سال، اظهار داشــت: کارگروه نظارت با 
توجه به فصل گذشــته، نقاط ضعف و قوت 
را مورد بررسی قرار داد و یکسری تصمیمات 
داشــتند. البته این روند باید به تایید هیات 
رئیسه فدراسیون فوتبال رسید. قبل از تایید 
نهایی فرصت بهینه سازی وجود دارد. اعضای 
باشــگاه ها و کارگروه نکاتی که به نظرشان 
برســد به یکدیگــر منتقل خواهنــد کرد. 
امیدواریم شــرایطی فراهم شود که کارگروه 

همه آرا و نظرات را کسب کند.
وی در مورد به کارگیری کمک داور ویدیویی 
در فینال جام حذفی و مشکل ارتباطی آن در 
بازی سپاهان- مس رفسنجان، عنوان کرد: با 
پیگیری همه جانبه در مجموعه فدراسیون 
فوتبال، به دنبال آقای تاج و پیگیرهای حوزه 
روابــط امور بین الملــل، ممبینی دبیر کل 
فدراســیون و پیگیری جانانه هاشمی وزیر 
ورزش و دســتوراتی که دادند، این موضوع 
اجرایی شــد. پیش از این در بحث واگذاری 
استقلال و پرسپولیس، تلاش زیادی از سوی 
دولت ســیزدهم صورت گرفــت. امیدواریم 
همیــن حمایــت و پیگیری هــا در دولت 

چهاردهم هم اتفاق بیفتد.
مدیــر روابط عمومی فدراســیون فوتبال د 
گفــت: بلافاصله بعد از پایان لیگ )بیســت 
و ســوم( موضوع سخت افزار باشگاه ها مورد 
بررسی و آسیب شناسی قرار گرفت. موضوع 
امکانات و ســخت افزار شامل، نصب کمک 
داور ویدیویی، بهینه ســازی و تعمیر جایگاه 
میهمانان ویژه ورزشگاه، مورد بررسی گرفت. 
در واقع 42 مــورد را مورد توجه قرار دادند. 

بر این اساس آیتم ها ورزشگاه خاطره انگیزه 
پاس قوامین کاملًا از دایره میزبانی مسابقات 
خارج شد. در گذشته شرایط میزبانی هوادار 
را داشت، اما در حال حاضر چنین شرایطی 

وجود ندارد.
علــوی ادامــه داد: 10 ورزشــگاه کم نقص 
هستند. در واقع نیازمند همت و پیگیری در 
استان خودشان دارند تا بتوانند در مسابقات 
میزبان باشــند. اســتانداران، اداره ورزش و 
جوانان و روســای هیات فوتبال استان باید 
در این مورد پیگیــری کنند و با یک تلاش 
شــبانه روزی بدون تعطیلی حتــی در ایام 
آخر هفته، کاری کنند تا شروع فصل آینده 

ورزشگاه های مذکور آماده مسابقات شوند.
وی با اشاره به جزییات نقص موارد 6 ورزشگاه 
میزبانــی لیگ برتــر، تصریح کــرد: زمین 
ورزشگاه شهید نصیری یزد باید عوض شود. 
چادرملو تیم تازه وارد لیگ برتر با این شرایط 
را رقم بزند. به جز این هم باید ورزشگاه دوم 
خودشان را معرفی کنند. ورزشگاه شادروان 
سیروس قایقران عزیز هم که ملوان بازی های 
ملوان است، در بحث ایمنی و امنیتی دارای 
ایراد اســت. این ورزشــگاه در بحث رینگ 
امنیتی دچار مشــکل است که بحث خیلی 
مهمی است. بنابراین باید تلاش گسترده  ای 
در مجموعه اســتان گیلان صورت بگیرد، تا 
این موضوع به سرانجام برسد. چمن ورزشگاه 
غدیر اهواز دارای ایراد چمن است. همچنین 
حوزه امنیتی اطراف ورزشــگاه را باید ارتقا 

ببخشد.
مدیر روابط عمومی فدراســیون فوتبال در 
مورد ایراد وارد به ورزشــگاه شــهید وطنی 
گفت: بحث ورزشگاه وطنی قائم شهر، بحث 
ورود به ورزشــگاه است. اتوبوس امکان ورود 
به ورزشــگاه را ندارد و فضای ورودی دچار 
مشکل است. مجموعه مدیران نساجی فوق 
العاده زحمتکش هســتند. آنهــا باید بحث 
ورود به ورزشــگاه و شرایط سکوها را بهبود 

ببخشند.
علــوی در مــورد لــزوم معرفی ورزشــگاه 
جایگزین گفت: باشــگاه ها باید ورزشــگاه 
جایگزین هم معرفی کنند. ولی ما امیدواریم 
که این ورزشــگاه ها برای شــروع لیگ این 
ورزشگاه برسند. یکی از ورزشگاه هایی که ما 
اســم بردیم در فضای اطرافش چند مدرسه 
وجــود دارد. این امکان وجــود دارد که بعد 
از ظهر)زمان برگزاری بازی( تعاملی صورت 
بگیرد و جایگزینی برای جایی باشد که قرار 

است رفت و آمدها در آن صورت بگیرد.
وی راجع به ورزشــگاه فولادشــهر اصفهان 
و خیبر خرم آباد تاکید کرد: این ورزشــگاه 
نیازمند به روزرسانی جدی امکانات دارد. این 
به روز رسانی در حوزه زمین چمن، ورودی ها 
و موارد دیگر اســت. از ورزشگاه خیبر خرم 
آباد بازدید توسط ناظران صورت گرفته است. 
واقعــاً باید به صورت تمام وقت کار شــود و 
با تلاش شــبانه روزی شرایطی رقم بخورد تا 
در شروع لیگ برتر بتوانند از شرایط میزبانی 

برخوردار باشند.
مدیر روابط عمومی فدراسیون فوتبال موارد 
مــورد اصلاح ورزشــگاه آزادی، عنوان کرد: 
ورزشــگاه آزادی همچنان بهترین ورزشگاه 
فوتبال کشور ما است. امیدواریم با توجه به 
همتی که وزیر ورزش و جوانان و طلا رئیس 
توسعه و تجهیز اماکن ورزشی دارند در آنجا 
هم به صورت ویژه مشغول کار هستند. این 
ورزشگاه در شرایط ترمیم است. در شرایطی 
که فینال حذفی داشــت به نوعی در میان 

بنایی ورزشگاه بود.
علوی در مورد مشــکل ارتباطی کمک داور 
ویدیویــی در بــازی فینال جــام حذفی و 
بررسی صحنه مشکوک بازی سپاهان- مس 
رفسنجان در مدت 6 دقیقه، گفت: آن زمان، 
به دلیل یک اخــلال ارتباطی بود. با تلاش 
آقای دانیال مــرادی رئیس دپارتمان داوران 
بلافاصله موضوع برطرف شــد. این موضوع 

ارتباطی به ما نداشــت، در کل ســکوها و 
ورزشگاه مشغول تعمیر هســتند. به دلیل 
دستور وزیر محترم، شرایطی رقم خورد که 
فینال جام حذفی در آن برگزار شود. می دانم 
که از امروز دوباره فضای بهینه سازی و ترمیم 
در ورزشگاه آزادی رقم خورده است. امیدوارم 
ورزشگاه آزادی زودتر برسد. چرا که ما مرحله 
سوم مقدماتی جام جهانی، میزبانی بازی های 
لیگ نخبگان و هفته های ابتدایی لیگ برتر را 

هم پیش رو داریم.
وی ادامــه داد: بــه همین دلیل، یکســری 
مکاتبات با ورزشــگاه تختی داشتیم که این 
ورزشــگاه در شروع لیگ به عنوان جایگزین 
اســتفاده شــود. در دهه هشــتاد هم یک 
وضعیت مشــابه شــکل گرفته بود. در آن 
مقطع، ورزشگاه آزادی در شرایط ترمیم بود 
و چمن ورزشگاه مشــغول بهینه سازی بود. 
فکر می کنم ورزشــگاه تختی به مدت یک 
فصل میزبان مســابقات لیگ برتر بود. البته 
قطعاً در این فصل، آنقدر طول نمی کشــد. 
ما امیدواریم با تلاش های ورزشــگاه آزادی 
و پیمانکار محترم همچنین دستورات اکید 
مقام عالی وزارت ورزش و مجموعه توسعه و 
تجهیز اماکن ورزشی، حداکثر 2 یا 3 هفته 

بعد از شروع لیگ به مسابقات برسد.
مدیــر روابط عمومــی فدراســیون فوتبال 
راجع بــه آخرین وضعیت پرونده فســاد در 
فوتبــال ایران، شــایعات و احتمــال تنبیه 
انضباطــی برخی تیم هــا در ایــن پرونده، 
گفــت: فکر می کنم مقــام محترم قضایی و 
دادگســتری محترم کرمــان در این زمینه 
توضیحــات کامــل را در 2 نوبت، آنطور که 
من دیدم داشتند. این مسئولان تنویر افکار 
و شفاف سازی داشتند که تعداد افراد حاضر 
در این پرونده و متهمان تحت تحقیق چند 
نفر هستند. حرف های رســانه های آنطرف 
آب که مشخص اســت. در مورد آن افراد و 
رسانه هایشــان بحثی نداریم. ولی در حوزه 
رسانه های داخلی از همکاری تمامی رسانه ها 
در این موضوع تشــکر می کنیم. رسانه های 
داخلی شاید به بحث تسهیل امر فدراسیون 

فوتبال هم کمک کردند.
وی افــزود: کمیته اخــلاق در این موضوع 
پرونده مفتوح دارد. آقای یونس اسدی مقدم 
رئیس کمیته، افــرادی را به کمیته اخلاق 
فرا خواندند. این موضــوع وارد فاز جدیدی 
در کمیته اخــلاق خواهد شــد. امیدواریم 
همه ابعاد این پرونده با نظارت رکن قضایی 
فدراســیون در کنــار تلاش هــا و اقدامات 
مجموعه دادگستری کرمان و مقامات صالحه 
قضایی داشتند، مشخص شــود. امیدواریم 
شــرایطی رقم بخورد که فوتبال ما در لیگ 
بعدی با آرامش روانی علاقه مندان و هواداران 

به کار خود ادامه بدهد.
علوی در مورد تنبیهات کمیته اخلاق تاکید 
کــرد: کمیته اخلاق تنبیهــات فوتبالی این 
پرونده را ابلاغ خواهد کرد. به تبع آن ممکن 
است روندهای جدیدی هم در حوزه مباحث 

مختلف وجود داشته باشد.

خبر جدید از کمیته اخلاق فدراسیون فوتبال

آغاز فاز جدید مبارزه با فساد
پنهان کاری عجیب فدراسیون درباره

قضاوت داور زن در فینال جام حذفی!
مسابقه فینال جام حذفی با حضور مهسا قربانی، در اتاق )VAR( برگزار شد اما 

در این باره فدراسیون فوتبال هیچ اعلام رسمی  نداشت!
به گزارش خبرآنلاین؛ تیم های مس رفســنجان و سپاهان اصفهان روز گذشته 
در ورزشــگاه آزادی تهران به مصاف هم رفتند و برگزارکننده مســابقه فینال 
جام حذفی بودند که در پایان این دیدار، طلایی پوشان اصفهانی بردی 2گله را 
به دســت آوردند و عنوان قهرمانی جام حذفی را از آن خود کردند. اتفاق ویژه 
مسابقه روز گذشته، استفاده از تکنولوژی )VAR( بود که در تاریخ جام حذفی 
اتفاقی بی ســابقه بود و برای اولین بار بود که در دوئلی به جز مصاف استقلال و 

پرسپولیس، از این تکنولوژی در فوتبال باشگاهی ایران استفاده می شد.
به گزارش فوتبال 360، بیژن حیدری در جریان بازی از تکنولوژی )VAR( هم 
استفاده کرد و در حالی گل دوم سپاهان از روی نقطه پنالتی به ثمر رسید که 
حیدری در وهله اول اعتقادی به اعلام ضربه پنالتی نداشــت اما بعد از بررسی 
بازبینی با استفاده از تکنولوژی )VAR(، تصمیم داور باتجربه ایران تغییر کرد و 
او نقطه پنالتی را نشان داد. آنچه در هیاهوی استفاده از این تکنولوژی به چشم 
نیامد و فدراسیون فوتبال هم تصمیم گرفت تا سیاست سکوت را درباره آن در 
پیش گیرد، بحث اســتفاده از داور زن در تیم داوری مسابقه مس رفسنجان و 

سپاهان اصفهان بود!
مسئولان ارشــد فدراسیون فوتبال تصمیم داشــتند در حالی داربی برگشت 
استقلال و پرســپولیس در لیگ بیست وسوم برگزار شود که از مهسا قربانی و 
مهناز ذکایی در تیم داوری داربی استفاده کنند و این 2 داور زن که لایسنس 
قضــاوت بــا )VAR( را دارند، قرار بود در اتاق )VAR( مســتقر شــوند که 
کارشــکنی ها علیه ذکایی پیرامون طرفــداری او از یک تیم خاص و البته بروز 
حواشی غیرفوتبالی و انتشار گزارش های گسترده و حتی تشکیل کمپین های 
مجازی علیه حضور داوران زن و مهسا قربانی در اتاق )VAR(، باعث ملغی شدن 

تصمیم فدراسیون فوتبال شد.
فینال جام حذفی روز گذشــته در حالی برگزار شــد که در ســکوت خبری، 
فدراسیون فوتبال تصمیم گرفت تا سرانجام تابوی استفاده از داور زن را در یک 
مســابقه بشکند؛ به طوریکه براساس اخبار واصله، مهسا قربانی که جزو داوران 
 )VAR( بین المللی فوتبال ایران محســوب می شــود، به عنوان داور در اتاق
حضور داشــت و در کنار موعود بنیادی فر، صحنه های بحث برانگیز مسابقه را 
رصــد می کردند تا در صورت بــروز اتفاقی مهم، آن را به بیژن حیدری منتقل 
کنند که البته به جز صحنه پنالتی سپاهان، اتفاق جنجالی دیگری در جریان 

بازی رخ نداد.
مهســا قربانی در حالی یکی از اعضای تشکیل دهنده تیم داوری مسابقه فینال 
جام حذفی فوتبال ایران بود که فدراســیون فوتبال در تصمیمی عجیب نام او 
را در لیســت داوران مسابقه تیم های مس رفســنجان و سپاهان اصفهان، در 
هنگام اعلام خبر تیم داوری مســابقه قرار نداد! به نظر می رسد که این تصمیم 
فدراســیون برای جلوگیری از حواشی احتمالی و لغو مجدد حضور قربانی در 
مسابقه فینال بوده اما آنچه مهم است اینکه یک تجربه حضور در مسابقه  فوتبال 
مردان با اســتفاده از تکنولوژی )VAR( به کارنامه مهسا قربانی اضافه شده و 
این تجربه مهم می تواند به این داور نام آشنای فوتبال ایران در مسیر قضاوت در 

آوردگاه های مهمی چون جام جهانی کمک شایانی نماید.
قربانی در 10 ســال اخیر در فوتبال زنان ایران مشــغول به فعالیت بوده و در 
مســابقات مهمی چون جام ملت های زنان آسیا قضاوت کرده و اولین داور زن 
ایرانی محسوب می شود که در یک مسابقه مردان قضاوت کرده که او این تجربه 
را در مسابقات زیر 14 ســال فوتبال مردان مالدیو به دست آورده است. ضمن 
آنکه مهســا قربانی اولین داور زن ایرانی است که توانسته لایسنس قضاوت با 
)VAR( را به دســت آورد و حالا او به اولین داور زن ایرانی تبدیل شده که در 

یک مسابقه باشگاهی فوتبال ایران حضور داشته است!

مذاکره پرسپولیس با دروازه بان ازبک
به دنبال جدایی علیرضا بیرانوند از پرسپولیس، حالا این باشگاه به دنبال جذب 

یک دروازه بان ازبکستانی به جای او است.
به گزارش ایســنا، بعد از فســخ یک طرفه قرارداد از سوی علیرضا بیرانوند با 
باشــگاه پرسپولیس، حالا این باشگاه به دنبال جذب یک دروازه بان مطمئن به 
جای او اســت. اطلاعات رسیده به خبرنگار ایسنا نشان می دهد، پرسپولیس با 
عبدالوحید نعمتوف دروازه بان باشگاه نسف قارشی ازبکستان وارد مذاکره شده 
تا در صورت توافق، او را به خدمت بگیرد. این درحالی است که گفته می شود 
بیرانوند از فسخ یک طرفه قراردادش پشیمان شده و خواستار بازگشت است اما 

باشگاه پرسپولیس دیگر حاضر به حفظ او نیست.
عبدالوحید نعمتوف 23 ســاله، ســابقه بازی در تیم ملی زیر 23 ســاله های 

ازبکستان را در کارنامه دارد.

واکنش سرمربی تیم ملی والیبال
به باخت مقابل فرانسه

ســرمربی تیم ملی والیبال ایران پس از شکست مقابل قهرمان المپیک، گفت: 
یکی از دلایل اصلی نتیجه امروز خستگی بازیکنان بود و نتوانستیم توانمندی 

خودمان را مقابل فرانسه به نمایش بگذاریم.
به گزارش ایسنا، تیم ملی والیبال ایران در ادامه رقابت های خود در هفته سوم 
لیگ ملت ها به مصاف فرانســه رفت و با نتیجه سه بر صفر مغلوب شد. پیمان 
اکبری ســرمربی تیم ملی والیبال ایران در مورد این مسابقه بیان کرد: فرانسه 
قهرمان المپیک اســت و  نسبت به همه تیم ها قوی تر است. سیستم بازی این 
تیم هم با بقیه خیلی فرق دارد. بازیکنان ایران تلاش کردند بازی قابل قبولی به 
نمایش بگذارند اما در دو روز گذشته دو بازی پنج سته داشتیم و روی هم 10 
ست بازی کرده ایم. وی با بیان اینکه یکی از دلایل اصلی نتیجه امروز خستگی 
بازیکنان بود، تاکید کرد: نتوانستیم توانمندی خودمان را به نمایش بگذاریم اما 

امیدوارم یک ریکاوری خوب داشته باشیم و برای بازی با آلمان آماده شویم. 

فوتبال

به تصمیم بیرانوند احترام بگذاریم
امیرحسین اصلانیان در گفت وگویی درباره اتفاقات اخیر 

باشگاه پرسپولیس صحبت کرد.
به گزارش خبرآنلاین، باشگاه پرسپولیس پس از قهرمانی 
در لیگ بیست وســوم روزهای پرحاشــیه ای را ســپری 
می کند. ابتدا اوســمار ویرا، ســرمربی برزیلی ســرخ ها به 
شــکلی ناگهانی از این تیم جدا شد تا مدیران پرسپولیس 
مجبور به انتخاب یک مربی جدید شــوند. در شرایطی که 
هنوز تکلیف جانشــین اوسمار مشخص نشده بود، علیرضا 
بیرانوند هم با فسخ یک طرفه قرارداد خود شوک جدیدی 
به پرسپولیسی ها وارد کرد. بیرانوند درحالی اقدام به فسخ 
قراردادش با پرســپولیس کرده که سال گذشته هم دقیقا 
ایــن کار را انجام داد و حتی تا یک قدمی امضای قرارداد با 
استقلال هم رفت ولی در نهایت از جمع سرخ پوشان جدا 
نشد. با این حال به نظر می رسد این بار دیگر بازگشتی در 
کار نباشد و بیرانوند فصل آینده در تیمی جز پرسپولیس 

بازی کند.
امیرحســین اصلانیان، مهاجم اسبق پرســپولیس درباره 
جدایی بیرانوند و اتفاقات اخیر سرخپوشــان صحبت کرد: 
علیرضا بیرانوند چند روز قبل قرارداد خود با پرسپولیس را 

فسخ کرد. نظرتان در خصوص تصمیم او چیست؟
طبق رزومه ای که ایشان طی 7 سالی که در پرسپولیس بوده 
و 7 جام که آورده ولی هوادار هم همیشه او را حمایت کرده 
و بازیکنان اگر نامی دارند از از کنار استقلال و پرسپولیس 
است. اینکه او بعد از فسخ قرارداد پارسال قرارداد جدیدی 
تنظیم کرده و طبق اعلام باشــگاه مطالباتش را هم گرفته 
ولی دوباره توانسته فسخ کند دیگر مشکل از بیرانوند نیست 
و از مدیریت باشــگاه و مشاوران اســت. چطور او توانسته 
بندی را اضافه کند و دوباره بتواند قراردادش را فسخ کند؟ 
اینجا ایراد از مدیریت باشگاه است و باید پاسخگو باشند که 
چه چیزی در قرارداد تنظیم کردند. چون شما باید سفت 
و محکم ببندید. قراردادهــای امیر عابدینی را نگاه کنید. 
بالای 20 سال پیش این قراردادها را امضا می کرد و باعث 
می شــد مهدوی کیا تا 2 ســال به پرسپولیس پول برساند 
ولی متاســفانه مدیران فعلــی قراردادهایی امضا می کنند 
که فقط به ضرر باشــگاه است. قرارداد رادوشویچ را ببینید 
که انصاری فرد بست و پرســپولیس را بدبخت کرد. البته 
مــن مطمئنم که قراردادها را بعضی مربیان طوری تنظیم 

می کنند که برای دلالان خودشان نفع مالی داشته باشد.
به نظرتان بهتر نبود بیرانوند هم کمی صبر کند؟ او پارسال 

هم مشابه این رفتار را انجام داد!
اگر بخواهد یک فصــل دیگر صبر کند خب این ها آخرین 
ســال های فوتبال شان است و درســت می گویندکه شغل 
دیگری هم ندارنــد. اینکه صحبتی کرد که مثل بعضی از 
پیشکســوتان در ستادهای سیاسی شــرکت نمی کند که 
در قبال ان پول بگیــرد. من این جایگاه را برای او محترم 
می دانم که تصمیمش را بگیرد. من در جایگاهی نیســتم 
که جای او تصمیم بگیرم ولی در آینده ناخواســته جلوی 
هوادار قرار خواهد گرفت و متاســفانه این هم از تنش های 
حضور در تیم های ســرخابی اســت. به نظر من خودشان 
تصمیم نهایی را می گیرند و به هــر حال باید برای او هم 
احترام قائل شــویم که 7 ســال برای پرسپولیس زحمت 
کشــیده و جام گرفته اســت. البته این را هم بگویم که او 
می گوید ما بهترین نسل هستیم، بهترین نسل به لحاظ این 
بودند که هیچ استعدادی نبوده حتی با نیمکت نشین های 
تیم های سرخابی رقابت کند. بله شما جام گرفتید ولی اگر 
بخواهی نفر به نفر با نسل های قبلی مقایسه کنی، نمی توان 
به لحاظ اســمی رقابت کرد. آن زمان هر سال 6-7 پدیده 
تولید می شد. به لحاظ گرفتن جام بله، در جایی که کفش 

نیست، یک لنگه کفش غنیمت است.
البته ناگفته نماند پرســپولیس سال گذشته گل های بدی 
خورد که یکی از آن ها مقابل آلومینیوم اراک از فاصله 60-
70 متری بود و این نشــان می دهد خیلی هم فاصله ای با 
گلرهای تیم های دیگر نیست. امیدوارم بتوانند راحت یک 
گلر جذب کنند و دفاع پرســپولیس انقدر خوب بوده که 
توانســته جلوی فشــار تیم های دیگر را بگیرد. اینطوری 
نیســت که کل قهرمانی را به دلیل حضور بیرانوند بدانیم 
و پرسپولیس گل های بدی خورده که نشان می دهد حتی 
در صورت ماندن بیرانوند هم بایــد یک دروازه بان در حد 

پرسپولیس و لیگ نخبگان جذب شود.
بعضی از هواداران پرســپولیس هم معتقدند بعد از تکرار 
ایــن اتفاقات باشــگاه دیگر نباید ســراغ بیرانوند برود. به 
نظرتان باشگاه باید مشکل بیرانوند را حل  کند تا او بماند یا 

دروازه بان جدید بخرد؟
طبق وویسی که از بیرانوند بیرون آمد و گفت راه برگشتی 
برای من وجود ندارد، فکر کنم او خودش احســاس کرده 

وقت رفتن است. 
هــوادار هم دیگر طاقت تحمل را نــدارد و خیلی هم چیز 
خاصی نیست و نباید داستان را بزرگ کنیم. در استقلال و 
پرسپولیس در هر پستی بازیکنان زیادی آمدند و رفتند و 

اتفاق خاصی هم نیفتاده است. 

ویژه
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مذاکره  هرگونه  نصیرزاده  جانشــین 
با ســه بازیکن پرســپولیس از سوی 

تراکتور را تکذیب می کند.
از زمانــی که دانیال و ترابــی و بیرانوند در 
مراسم ختم همسر محمدرضا زنوزی حضور 
یافتند، گمانه زنی زیادی پیرامون این ســه 
بازیکــن و انتقال احتمالــی آنها به تراکتور 

برای لیگ بیست و چهارم وجود داشت.
به گــزارش ورزش ســه، ایــن موضوع به 
خصوص بعد از فســخ یک طرفــه قرارداد 
بیرانوند و شکســت پرســپولیس در جلب 
رضایت دانیال و ترابــی به وجود آمد و در 
حالی که هنــوز تکلیف وضعیت باشــگاه 
تراکتور روشــن نیست، شــایعاتی در مورد 

توافق پیرامون این سه بازیکن وجود داشت.
مدیرعاملی  مظفری زاده سرپرســت  سعید 
تراکتــور در این خصوص گفت: ما در فصل 
نقل و انتقــالات قرار داریــم و یک مقطع 
طلایی برای شــکل گیری هر تیمی است. 
باید نفرات و کادر انتخاب شــوند تا بتوانند 
در طول فصل عملکرد خودشــان را داشته 

باشند.
اما ما الان تمام تمرکزمــان روی واگذاری 
است و مجمع باشــگاه این مسیر را دنبال 
خواهــد کرد و تا زمانی که به نتیجه قطعی 
نرسیم، وارد ســایر مباحث از جمله نقل و 

انتقالات نخواهیم شد.
وی افزود: من کاملا تکذیب می کنم و هیچ 

مذاکره ای با این نفرات انجام ندادیم و تمام 
سیاســت گذاری ما روی واگذاری باشــگاه 
است و شخص بنده، مجمع باشگاه و آقای 
زنوزی تنها امور واگذاری باشــگاه را پیش 

می بریم. این در حالی است که تعداد زیادی 
از بازیکنــان تراکتور با پایان قرارداد مواجه 
شده اند و سرخپوشان باید هرچه سریع تر به 

استقبال پنجره تابستانی بروند.

واکنش تراکتور به خرید ۳ ستاره پرسپولیس

 
آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تكلیف وضعیت ثبتي و اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي و موضوع تفاهم نامه فی مابین سازمان ثبت اسناد و املاک کشور و 

وزارت جهاد کشاورزی و دستورالعمل 99/93757 مورخ 1399/05/29 فی مابین سازمان ثبت اسناد و املاک کشور و وزارت جهاد کشاورزی 
برابر آراء صادره هیات / هیاتهاي موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي اراضي و ساختمان هاي 
فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي مهاباد تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضیان محرز گردیده 
است. لذا مشخصات متقاضیان و املاک مورد تقاضا به شرح زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت 
به فاصله 15 روز آگهي مي شــود در صورتي که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان 
اعتراضي داشته باشند، )برابر ماده 3 ق.ت.ت(، مي توانند از تاریخ انتشار اولین آگهي به مدت دو ماه 
اعتراض خود رابه اداره ثبت واسناد و املاک شهرستان مهاباد تسلیم وپس از اخذ رسید، ظرف مدت 
یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض به مرجع ذیصلاح قضایي مراجعه و نسبت به تنظیم داد خواست 
اعتراض اقدام نمایند و گواهي تقدیم داد خواست را از دادگاه اخذ و ظرف مهلت مقرر یک ماهه به 
اداره ثبت اسناد واملاک مهاباد ارائه نمایند . در غیر این صورت پس از انقضای مهلت مذکور چنانچه 
متقاضي ثبت یا نماینده قانوني وي به داد گاه مراجعه و گواهي عدم تقدیم داد خواست را اخذ و ارائه 

ننمایند بدون توجه به اعتراض مطابق مقررات سند مالکیت بنام متقاضي ثبت صادر خواهد شد.
املاک واقع 6 اصلی در بخش 20 مهاباد

1- آقای خالد پیروانی نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 11900/54 متر 
مربع در قســمتی از 6- اصلی بخش 20 مهاباد روســتای گل تپه موضوع برابر مدارک موجود در 

پرونده
2- آقای حســن صالحی نسبت به ششــدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 15011/68 
متر مربع در قســمتی از 6- اصلی بخش 20 مهاباد روستای گل تپه موضوع برابر مدارک موجود 

در پرونده
3- آقای علی مصطفی پور نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 31984/87 
متر مربع در قســمتی از 6- اصلی بخش 20 مهاباد روستای گل تپه موضوع برابر مدارک موجود 

در پرونده
4- آقای اسمعیل رسولی اقدم نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 8758/48 
متر مربع در قســمتی از 6- اصلی بخش 20 مهاباد روستای گل تپه موضوع برابر مدارک موجود 

در پرونده
5- آقای اسمعیل رسولی اقدم نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 8453/48 
متر مربع در قســمتی از 6- اصلی بخش 20 مهاباد روستای گل تپه موضوع برابر مدارک موجود 

در پرونده
6- آقای ســلیم اقدمی نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 40572/13 متر 
مربع در قســمتی از 6- اصلی بخش 20 مهاباد روســتای گل تپه موضوع برابر مدارک موجود در 

پرونده
7- آقای خالد پیروانی نســبت به ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 22646/02 متر 
مربع در قســمتی از 6- اصلی بخش 20 مهاباد روســتای گل تپه موضوع برابر مدارک موجود در 

پرونده
8- آقای ســلیم اقدمی نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 27647/17 متر 
مربع در قســمتی از 6- اصلی بخش 20 مهاباد روســتای گل تپه موضوع برابر مدارک موجود در 

پرونده
9- آقای خالد اقدمی نســبت به ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 54516/27 متر 
مربع در قســمتی از 6- اصلی بخش 20 مهاباد روســتای گل تپه موضوع برابر مدارک موجود در 

پرونده
10- آقای علی مصطفی پور نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 17831/96 
متر مربع در قســمتی از 6- اصلی بخش 20 مهاباد روستای گل تپه موضوع برابر مدارک موجود 

در پرونده
11- آقای علی مصطفی پور نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 56502/93 
متر مربع در قســمتی از 6- اصلی بخش 20 مهاباد روستای گل تپه موضوع برابر مدارک موجود 

در پرونده
12- آقای خالید یوسفی نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 6207/67 متر 
مربع در قســمتی از 6- اصلی بخش 20 مهاباد روســتای گل تپه موضوع برابر مدارک موجود در 

پرونده
13- آقای خالید یوسفی نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 7927/73 متر 
مربع در قســمتی از 6- اصلی بخش 20 مهاباد روســتای گل تپه موضوع برابر مدارک موجود در 

پرونده
14- آقای رحمن یوســفی نسبت به ششــدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 8137/44 
متر مربع در قســمتی از 6- اصلی بخش 20 مهاباد روستای گل تپه موضوع برابر مدارک موجود 

در پرونده
15- آقای اســمعیل حســام الدینی نسبت به ششــدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 
2481/22 متر مربع در قسمتی از 6- اصلی بخش 20 مهاباد روستای گل تپه موضوع برابر مدارک 

موجود در پرونده
16- آقای حسن صالحی نســبت به ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 11009/48 
متر مربع در قســمتی از 6- اصلی بخش 20 مهاباد روستای گل تپه موضوع برابر مدارک موجود 

در پرونده
17- آقای اسماعیل چوکلی نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 7233/92 
متر مربع در قســمتی از 6- اصلی بخش 20 مهاباد روستای گل تپه موضوع برابر مدارک موجود 

در پرونده
18- آقای اسماعیل چوکلی نسبت به ششــدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 862/65 

متر مربع در قســمتی از 6- اصلی بخش 20 مهاباد روستای گل تپه موضوع برابر مدارک موجود 
در پرونده

19- آقای اسمعیل رسولی اقدم نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 9512/47 
متر مربع در قســمتی از 6- اصلی بخش 20 مهاباد روستای گل تپه موضوع برابر مدارک موجود 

در پرونده
20- آقای اسمعیل رسولی اقدم نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 8132/85 
متر مربع در قســمتی از 6- اصلی بخش 20 مهاباد روستای گل تپه موضوع برابر مدارک موجود 

در پرونده
21- آقای اسمعیل رسولی اقدم نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 7295/86 
متر مربع در قســمتی از 6- اصلی بخش 20 مهاباد روستای گل تپه موضوع برابر مدارک موجود 

در پرونده
22- آقای اســماعیل چوکلی نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 2954متر 
مربع در قســمتی از 6 - اصلی بخش 20 مهاباد روســتای گل تپه موضوع برابر مدارک موجود در 

پرونده
23- آقای اسماعیل چوکلی نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 7778/23 
متر مربع در قســمتی از 6- اصلی بخش 20 مهاباد روستای گل تپه موضوع برابر مدارک موجود 

در پرونده
24- آقای اســمعیل حســام الدینی نسبت به ششــدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 
4416/61 متر مربع در قسمتی از 6- اصلی بخش 20 مهاباد روستای گل تپه موضوع برابر مدارک 

موجود در پرونده
25- آقای عمر مصطفی پور نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 17457/16 
متر مربع در قســمتی از 6- اصلی بخش 20 مهاباد روستای گل تپه موضوع برابر مدارک موجود 

در پرونده
26- آقای محمد اقدمی نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 6540/65 متر 
مربع در قســمتی از 6- اصلی بخش 20 مهاباد روســتای گل تپه موضوع برابر مدارک موجود در 

پرونده
27- آقای محمد اقدمی نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 4043/95 متر 
مربع در قســمتی از 6- اصلی بخش 20 مهاباد روســتای گل تپه موضوع برابر مدارک موجود در 

پرونده
28- آقای محمد اقدمی نســبت به ششــدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 45325/11 
متر مربع در قســمتی از 6- اصلی بخش 20 مهاباد روستای گل تپه موضوع برابر مدارک موجود 

در پرونده

29- آقای محمد رسولی اقدم نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 15891/32 
متر مربع در قســمتی از 6- اصلی بخش 20 مهاباد روستای گل تپه موضوع برابر مدارک موجود 

در پرونده
30- آقای محمد رسولی اقدم نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 12528/13 
متر مربع در قســمتی از 6- اصلی بخش 20 مهاباد روستای گل تپه موضوع برابر مدارک موجود 

در پرونده
31- آقای ریبوار محمدپور نســبت به ششــدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 363/35 
متر مربع در قســمتی از 6- اصلی بخش 20 مهاباد روستای گل تپه موضوع برابر مدارک موجود 

در پرونده
32- آقای ریبوار محمدپور نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 29010/77 
متر مربع در قســمتی از 6- اصلی بخش 20 مهاباد روستای گل تپه موضوع برابر مدارک موجود 

در پرونده
33- آقای ریبوار محمدپور نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 53329/69 
متر مربع در قســمتی از 6- اصلی بخش 20 مهاباد روستای گل تپه موضوع برابر مدارک موجود 

در پرونده
34- آقای ریبوار محمدپور نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 26864/37 
متر مربع در قســمتی از 6- اصلی بخش 20 مهاباد روستای گل تپه موضوع برابر مدارک موجود 

در پرونده
35- آقای محمد یوســفی نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 208/03 متر 
مربع در قســمتی از 6- اصلی بخش 20 مهاباد روســتای گل تپه موضوع برابر مدارک موجود در 

پرونده
36- آقای محمد یوســفی نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 5038/5 متر 
مربع در قســمتی از 6- اصلی بخش 20 مهاباد روســتای گل تپه موضوع برابر مدارک موجود در 

پرونده
37- آقای محمد یوســفی نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 58508/39 
متر مربع در قســمتی از 6- اصلی بخش 20 مهاباد روستای گل تپه موضوع برابر مدارک موجود 

در پرونده
38- آقای سلیم و خالد همگی اقدمی هر کدام به نسبت 3 دانگ مشاع از ششدانگ یک قطعه زمین 
مزروعی به مساحت 8216/42 متر مربع در قسمتی از 6- اصلی بخش 20 مهاباد روستای گل تپه 

موضوع برابر مدارک موجود در پرونده
تاریخ انتشار نوبت اول: شنبه 02 تیر ماه 1403
تاریخ انتشار نوبت دوم: شنبه 16 تیر ماه 1403

شناسه آگهی: 1737360


